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BILAGA 7 

Motion från Kerstin Egeland 
 
Lite information vad som hände efter årsmötet 2019 angående hästar vid Dalsalavägen. 
Beslutet på årsmötet blev att hästarna fick beta Maj och Oktober månad, det blev sedan 
en fråga för kommunen. Jag fick ett godkännande om hästhållning från kommunen, men 
svaret kom så sent att jag inte hann släppa hästarna under Maj månad utan endast 
Oktober.  
Nu hoppas jag att hästarna får gå där Maj och Oktober 2020.  
                                                                            
Mvh Kerstin Egeland 
 
Inkom till föreningen 30 december 2019. 
 
 
 

Styrelsens svar till inkommen motion 
 
Styrelsen diskuterade frågan om att låta provperioden för hästhållning på ängen vid 
Dalsalavägen fortsätta under maj och oktober 2020 på styrelsemöte den 28 januari.  
 
Styrelsen anser att utseendet på ängen har förbättrats då det höga gräset är 
avbetat/nedtrampat. Styrelsen anser att provperioden som beslutades på 2019 års 
årsmöte kan fortsätta under 2020, men överlåter till årsmötet att besluta om detta. 
 
Om årsmötet väljer att bifalla ovan förslag kommer styrelsen utarbeta villkor för nyttjande 
av marken. 


